

# Grundejerforeningen Søndergaard Syd

Bestyrelsesmøde d. 8. februar 2022 kl. 19:15 i Fælleshuset

Bestyrelsesmedlem	Deltog
Karsten Dueholm	X
Rud Andersen	X
Mia Knudsen	X
Niels Preysz	X
Henning Dinesen	X
Erling Andersen	X
Referent	KD

## Dagsorden

		Beslutning
1	<b>Siden sidst</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• <b>Ballerup Kommune, har ryddet træer langs kommunegrænsen ind mod Smørum</b></li><li>• <b>Ballerup kommune har kontaktet KD for tilladelse til opmagasinering af jord / grus i forbindelse med renovering af stien lang kommunegrænsen</b></li><li>• <b>Ballerup kommune kunne samtidig informere om at de er blevet kontaktet af TDC for aftale om placering af skabe / standere til fibernet</b></li><li>• <b>RA og KD har haft fat i de storparceller der modtager tilskud til vejbelysning</b></li><li>• <b>Der har været klager over tømning af affaldsskakte. Spec. flyver der ofte plastik ud når beholderen tømmes</b></li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Der er givet Ok til deponering for enden af Myrholmen</li><li>• GFSS søger indsigt i placeringen af skabe og standere.</li><li>• Omkring vejbelysning er der kun udestående med Søholmen tilbage</li><li>• NP tager igen kontakt til Vest forbrændingen</li></ul>
2	<b>Økonomi</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• <b>Gennemgang af årsopgørelse 2021</b></li><li>• <b>Status Afregning vejbelysning</b></li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Budgettet gennemgået, der er et par spørgsmål til kontering omkring Kontorhold.</li><li>• Vi skifter til LED de steder det er hensigtsmæssigt.</li></ul>
3	<b>Legeplads</b>	
4	<b>Grønne områder</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• <b>Under stormen var der væltet et træ ved legepladsen</b></li><li>• <b>STV er i gang med beskæring af buske og træer</b></li><li>• <b>Hvad gør vi med de træer / buske der mangler, specielt i amøberne, på boligvængerne?</b></li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Træet er fjernet</li><li>• HD indhenter tilbud på udskiftning</li></ul>
5	<b>Veje</b>	
6	<b>Genbrugsplads</b>	

<b>7</b>	<b>Fælleshus</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Gennemgang af budget 2022</b></li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Budgettet gennemgået med få kommentarer</li> </ul>
<b>8</b>	<b>Søndergård sø</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Status! hvad gør GFSS i det videre forløb omkring oprensning?</b></li> </ul>	MK og EA tager fat i BK for et møde om oprydning af søen samt belysning på havnefronten
<b>9</b>	<b>Opdatering af antennetilbud</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Opgaven ligger p.t. ved arbejdsgruppen</b></li> </ul>	
<b>10</b>	<b>Eventuelt</b>	MK og EA tager fat i BK omkring fartdæmpende forhold i området
<b>11</b>	<b>Næste møde</b>	7.4.2022